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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:515 En mer funktionell bostadsmarknad

Det är i dag svårt att finna boende efter behov, särskilt när ägande ses som den 
främsta vägen till ett bra boende. Boendeform och behov varierar genom livets 
olika skeden, något dagens bostadsmarknad inte är anpassad för. En fungerande 
bostadspolitik ska ha som mål att ge alla möjlighet att förverkliga sina 
bostadsdrömmar. Det verkar ha gått regeringen förbi. För vi vet att 
arbetslösheten inom byggbranschen är hög och att bostadsbristen är akut; ändå 
presenteras inga förslag från regeringen för att vända denna utveckling.

Under 2024 presenterade Stockholms Handelskammare en undersökning där 
var femte person uppgav att de har funderat på att flytta från Stockholms län på 
grund av den dysfunktionella bostadsmarknaden. Undersökningen visade att 
var tredje ung person tror att de kommer att behöva flytta. Bostadssituationen i 
länet är kritisk och riskerar att förvärras.

Det kommer att krävas många insatser och reformer för att skapa en mer 
funktionell bostadsmarknad. En lösning skulle vara att utveckla fler 
upplåtelseformer och satsa på ett blandat boende, där olika upplåtelseformer – 
inklusive kooperativa hyresrätter – finns tillgängliga i varje stadsdel. Att skapa 
mångfald i boendeformer innebär att vi får mer dynamiska och socialt hållbara 
bostadsområden, där trygghet och samhörighet kan växa.

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson är:

 

Avser statsrådet att, inom sitt ansvarsområde, ta initiativ till en översyn av hur 
fler upplåtelseformer, såsom kooperativ hyresrätt, kan utvecklas för att skapa 
mångfald i boendeformer?

………………………………………

Azadeh Rojhan (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-03-11
Besvaras senast
2025-03-25
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


